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Ja tämä posti juuri äsken. 
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terve, pyysit kommentteja / mielipiteitä / aloitteita.
1. Mielestäni aseman koulu tulee säilyttää nykyisellään. eli 1-2 luokkaa ja esiopetus.
2. Päiväkoti parakit pitää purkaa ja siirtää porukka koulun tiloihin (ehdotettu jo aiemmin) 
3. Yhteistyö Ruokolahden Kunnan kanssa tiivistettävä, eli löytyykö sieltä oppilaita aseman kouluun, esim 15 - 20
km säteellä aseman koulusta.
4. Koulun keittiön uuni kunnostettava, että sitä voi käyttää. Hallitus on kuulemma päättäny et uunia ei korjata,
koska on korjauskelvoton, mutta tätäkin asiaa on tutkailtu ja uuniin saa varaosia ja on korjattavissa. Ei aina tartte
ostaa uutta, vanhatkin on korjattavissa.
5. Elinvoima kartoitus on edelleenkin tekemättä, eli mitkä vaikutukset on jos koulu loppuu aseman seudulta,
sehän vaikuttaa kaikkiin mm. vanhuksiin, lapsiin, eläkeläisiin, työtä tekeviin sekä kunnan imagoon / näkyvyyteen. 
 
Päiväkoti on siirrettävissä koulun tiloihin hyvin pienellä budjetilla. Ollaan käyty erään rakennusfirman kanssa
asiaa läpi ja heidän arvio olisi n. 60 000 € eli eteläinen siipi tulis karhunpesän käyttöön. Maalaisjärki mukaan
toimintaan.
 
t. esa
 
 


